

الكويت في 02 فبراير 2014

السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس: 971-2-6120261

السادة / سوق دبي المالي
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس : 971-4-332-8838 / 971-4-331-5148

الموضوع

الحكم الصادر في الاستئناف رقم 2012/2286 س.ت/14،

والاستئناف رقم 2012/2511 س.ت/14

بالإشارة الى الموضوع أعلاه ، يرجى التكرم بالعلم بأن محكمة الاستئناف العالي الدائرة تجاري/14 قضت في الاستئناف رقم 2012/2286 تجاري/14 بقبول الاستئناف شكلاً وفي الموضوع بتعديل الحكم المستأنف بجعله :-

أولاً:-

1- بطلان الإعلانات التي أعلنت للمستأنف وموظفيه وتابعيه بشركة المخازن العمومية (أجيليتي) وعن نفسه وبصفته وذلك بناء على طلب السلطات الأمريكية بمحكمة جورجيا الشمالية وإعتبارها كأن لم تكن.

2- بإلزام المستأنف ضدهم من الاول حتى الثالث بعدم إعلان المستأنف وموظفيه وتابعيه بالشركة آنفة البيان وعن نفسه وبصفته بأية أوراق قضائية تتعلق بالدعوى.

3- بإلزام المستأنف ضده الاول بصفته بالمصروفات ومبلغ عشرون ديناراً كويتي مقابل أتعاب المحاماه.

ثانياً:-

وفي موضوع الاستئناف رقم 2012/2511 تجاري/14 المرفوع من الحكومة ضد الشركة برفضه وأعفت المستأنفين من المصاريف.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،


طارق عبدالعزيز سلطان العيسى
نائب رئيس مجلس الادارة والرئيس التنفيذي



مرفق نسخة من الحكم

February 2, 2014

Dubai Financial Market

United Arab Emirates

Fax: 971-4-331-5148

Securities and Commodities Authority

United Arab Emirates

Fax: 971-2-612 0 261

Subject: Judgment issued by the Court of Appeal in respect of appeal number 2286/2012 a.c/ 14
and appeal number 2511/2012 a.c/14

With reference to the aforementioned matter, we hereby inform you that, the High Court of Appeal commercial/14 has issued judgments in respect of the abovementioned appeals whereby it accepted appeal no 2286/2012 commercial/14 in principle and in subject to amend the appealed judgment by:

First:

- 1- Annuling the notices served on the Appellant, on his behalf and his capacity, and on his employees and subordinates in Agility Public Warehousing Company, that were upon the request submitted by the US authorities in the Court of North Georgia, and by considering such notices as null and void.
- 2- Requiring the Appellees, the first till the third, to refrain from serving on the Appellant, its employees and subordinates in the company mentioned above, any judiciary document in respect of that lawsuit.
- 3- Ordering the first Appellee to pay the charges in addition to an amount equal to /20/ Kuwaiti dinars in lieu of legal fees.

Second:

The court resolved to reject the appeal number 2511/2012 commercial/14 submitted by the government against the company and waive the legal expenses.

A copy of the court ruling is attached

Best Regards,



Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa
Vice Chairman and CEO

